
Skolebestyrelsesmøde 

Herlev Byskole Referat 

 

 

Dato: 10.6.25 

Sted: Elv       

Deltagere:  

Skolebestyrelse:  

Morten N Nielsen, Rasmus Kreilgaard, Trine Due-Boje Steengaard, ,Mai Zeuthen Lindqvist, og 

Betina Skovby, Christina H. Lüthi 

Suppleanter: Dorthe Nørgaard  

Elevrådsrepræsentanter:  

Naya Hviid-Hansen  

Medarbejderrepræsentanter:  

Dorthe Holst, Asbjørn Reffstrup 

Skolens ledelse:  

Helle Seliger og Thomas Sandau 

Afbud:  Janus M. Egenby, Marc Johansson, Safa Poulsen,  

 

Punkt Uddybende kommentar Referat 

18.00 – 18.05 

Godkendelse af 

referat  

 Referat godkendt. 

18.05 – 18.20 

Kontakt- og 

trivselsforældre 

  

Oplæg v. Trine og Safa vedr. trivsels- og 

kontaktforældre på HBS. 

Godt arbejde 
-Fokus på 
forældresamarbejde. 
Hvordan kommer guiden ” 
ud og leve” i klasserne? 
Opgave: 

- Hvordan kan 
forældrene blive 
inddraget/ 



involveret i 
klassetrivslen? 

Aftale: 
Årligt møde med 
bestyrelsen og kontakt- 
trivselsforældre ved 
skoleårets start. 
(Alle forældremøder afholdt 
senest medio september) 
Møde, der skal være 
dialogbaseret.  
Guide til kontakt- 
trivselsforældre god 
inspirationskilde- vedtaget 
med enkelte justeringer. 
Materiale udsendt inden 
forældremøderne – god ide. 
Vigtigt, at lærerne er 
informeret om materialet. 
 
Ledelsen sikrer materialet 
kommer ud til forældrene. 
 

18.25 – 18.35 

Behandling af 

principper 

 

Vikarprincippet og trafikpolitikken (se 

vedhæftede) 

 

 

 
Trafik politik- vedtaget. 
Nu skal politikken 
efterleves, med fokus på 
skolestartere. 
 
Vikarprincip 
Oplæg vedtaget- 
Vigtigt, at kommunikationen 
er god og tryg, hvilket 
skaber ansvarlighed begge 
veje. 
Gerne, at kommunikationen 
er på forkant og 
forudseende. 
 
  

18.35 – 18.50 
Fælleskommunal 
digital politik 

 
Opfølgning fra skolerådsmøde vedr. en 
fælleskommunal digital politik. Høringssvar 
fra skolebestyrelserne (se vedhæftede) 
 

Eleverne skal høres- så 
elevrådet bliver involveret 
inden sommerferien. 
Bestyrelsen udsætter 
punktet til næste møde. 



18.50 – 19.00 
Blokering af de 5 
S’er på 
elevcomputere 

 
Forslag om blokering af de 5 S’er på 
elevernes computere fra kommende skoleår 
(Sex, shopping, sociale medier, spil og 
streaming) 
 

Vedtaget- de 5 sèr blokeres. 
 
Formanden går videre med 
tanken til de andre 
skolebestyrelser- evt. 
efterspørge kommunal 
løsning. 
 
OBS 
Vigtigt, at de professionelle 
kan tilgå ”alt”. 
Alternativ- at åbne for de 
programmer eleverne må 
bruge. 
 
IT- Troels og IT- Sofie 
inviteres med på 
bestyrelsesmøde- så vi kan 
blive klogere på 
beslutningen. 
 

19.10 – 19.50 

Orientering fra 

skoleleder 

  
Udtrukket til 3 årigt forsøg  
med-
skolemadsforsøgsordning 
for mellemtrinnet på 
afdeling Eng- dejligt. 
 
Budgetaftalen 20-25 aftalt 
rengøring intensiveres på 
toiletterne. (3 daglige 
rengøringer). 
 
Thomas er til en del møder 
vedr. vedligeholdelse af 
skolen. Afd. Elv gangarealer 
males i løbet af sommeren. 
Gymnastikgulvet på Elv 
repareres og 
omklædningsrum 
istandsættes. 
 
Belysning på gangarealer 
opdateres. 



Toiletter istandsættes i 
2026. 
 
 
Stillingsopslag søger en 
lærer og to pædagoger. 
 
Er kommunikation er 
relevant tema for 
bestyrelsen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Orientering fra 

formand 

 Dialogmøde vedr. 
Politisk udspil-21 millioner 
til Folkeskolen. 
Budgetsag p.t. 
 
Ca.7. millioner pr skole til 
styrkelse af folkeskolen- 
bedre 
deltagelsesmuligheder. 
Minimere segregering. 
 
Der blev lyttet til 
bestyrelsesformænd. 
 

 

Refleksioner: 

Pengene skal følge 

elevantallet. 

Pas på inklusion ikke bliver 

et mål i sig selv. 

Dejligt, hvis skolerne får 

mulighed for at prioritere. 



Orientering fra 

elevråd 

 Afslutning med 

fælleselevrådet. 

Interview omhandlende 

inddragelse og 

sammenhæng.  

 

Herlev bladet- Neya skal 

deltage som repr. For 

elevrådet omhandlede 

fjernelse af Bio diversitet og 

etablering af boldbane 

Orientering fra 

medarbejdere 

 Politisk udspil vedr. 
skoleopsplitning påvirker 
medarbejderne og 
arbejdsmiljøet. 
 
Fagfordeling ved at blive 
afsluttet. 
 

Orientering fra 

Skoleråd 

 Kvalitetsprogram- 

Oplæg og dialog. 

19.50 – 19.55 

Evt. + lukket 

punkt 

 Næste møde- fokus på 

skoleopsplitnings 

tænkningen. 

Kapacitet, økonomi samt 

pædagogik m.m. 

 

Forslag til spørgeskema 

vedr. starten på HBS. 

Forslaget sendes til 

Thomas.- på dagsorden til 

næste møde. 

19.55 – 20.00 

Punkter til næste 

møde 

Møder 25-26?  Møde primo august. 

Mandag den 18.8. 25 kl. 17-

19. 

 



 

  

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


